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 انتخابات فدراسیون اسکواش 
در هاله ای از ابهام

فارس: 14 آذرماه بود که قرار بود با برگزاری 
انتخابات فدراسیون اسکواش طلسم انتخابات 
فدراسیون های ورزشی بعد از نیم سال شکسته 
شود، اما اتفاقات درون مجمع پس از برگزاری 
منجر شد تا مجمع انتخاباتی اسکواش لغو شود. 
ماجرا از آن جایی شروع شد که پس از برگزاری 
رسمی مجمع انتخاباتی به یکی از کاندیدای 
حاضر در مجمع اعلام کردند که صلاحیت وی 
تأیید نشده است و باید مجمع را ترک کند. این 
اتفاق که کمی وزارت ورزش را به حاشیه برد، 
چراکه اگر صلاحیت کاندیدا تأیید نمی شد برای 
او کارت حضور در مجمع صادر نمی شد. پس از 
این اتفاق امیر عزیزی پور کاندیدایی بود که 
مجمع را ترک کرد و بعد از این موضوع 21 نفر 
از اعضای مجمع جلسه را ترک کردند تا مجمع 
انتخاباتی از رسمیت بیافتد و در نهایت انتخابات 
این فدراسیون لغو شود. حالا طبق اعلام جدید 
دفتر امور مشترک فدراسیون های ورزشی، 
فردا 12 دی ماه انتخابات فدراسیون اسکواش 
برگزار خواهد شد تا این فدراسیون رئیس خود 
را بشناسد. ابهامی که در انتخابات فدراسیون 
اسکواش وجود دارد این است که هنوز به طور 
دقیق مشخص نیست انتخابات با 2 کاندیدا 
برگزار می شود؟ ۳ نفر یا 4 نفر؟ مبه هم تر اینکه 
افرادی در انتظار تایید صلاحیت قرار دارند که 

پیش از این رد صلاحیت شده بودند!

 حرف، حرفِ فدراسیون 
شمشیربازی شد

در  حضور  برای  شمشیربازان  اردوی 
جام جهانی تونس از روز دوشنبه آغاز می شود. 
اردوی تیم ملی شمشیربازی که قرار بود از 
روز شنبه 10 دی ماه آغاز شود، از روز دوشنبه 
استارت می خورد و ملی پوشان کشورمان در این 
اردو خودشان را برای حضور در جام جهانی تونس 
آماده خواهند کرد. پیش از این صحبت هایی 
در مورد اختلاف فدراسیون و قربانی، سرمربی 
به  اعزامی  نفرات  تعداد  مورد  در  تیم ملی 
جام جهانی وجود داشت و حتی گفته می شد 
شاید سرمربی تیم ملی کناره گیری هم کند 
که ظاهرا این اختلاف ها به پایان رسیده است. 
براین اساس و طبق اعلام علیرضا پورسلمان، 
سرپرست فدراسیون همان ۳ نفر اول )علی 
پاکدامن، محمد رهبری و محمد فتوحی( که 

فدراسیون در نظر داشت، اعزام خواهند شد.

خارجازمستطیلسبز

خبـــــر

 شرایط بد اعزام گاندوها به سوپرلیگ غرب آسیا 

توپ مدیرعامل ذوب آهن در زمین سرمربی بسکتبال! 

سالپنجم
شماره1458

آرمان ملی: تیم بسکتبال ذوب آهن در 
حالی در مسابقات سوپرلیگ غرب آسیا یک 
شکست در دیدار اول مقابل نماینده لبنان 
و یک پیروزی در دیدار دوم برابر نماینده 
سوریه ثبت کرده است که شرایط اعزام این 
تیم جالب نبود! مدیر باشگاه ذوب آهن نیز در 
پاسخ به انتقادات، توپ را در زمین سرمربی 

انداخت.
  صحبت سرمربی 

فرزاد کوهیان سرمربی تیم بسکتبال 
ذوب آهن اصفهان، پس از پیروزی شاگردانش 
مقابل الاتحاد اهلی سوریه، توضیح داد: حریف 
ما تیم خوبی بود اما بازیکنان ما با تلاش زیاد 
و سخت کار کردند تا به برد رسیدیم . او درباره 
باخت ذوب آهن در بازی اول مقابل بیروت  
کلاب لبنان نیز گفت: شرایط بازی مقابل 
بیروت متفاوت با این بازی بود و در آن دیدار 
شرایط بد ترانسفر تیم، خستگی بچه ها و 
اینکه بازی اول ما در این تورنمنت بود کار را 
سخت کرد. همه تیم ها در غرب آسیا با شرایط 
خوب آمده اند. تیم ها بازیکنان خارجی خوبی 
گرفته اند و هیچ بازی قابل پیش بینی نیست. 
او درباره شرایط بد اعزام ذوب آهن برای بازی 
با بیروت کلاب تصریح کرد: ما در آن دیدار 
فیزیوتراپ نداشتیم و ترکیب هم ناقص بود. 
مدیرعامل باشگاه آقای احسانی تلاش می کند 
این مشکلات حل شود. به تیم علاقه دارند. 
این مشکلات با تیم ما بود و امیدواریم در 
سفرهای بعد برطرف شود تا امکانات کافی، 

سلامت تیم را در پی داشته باشد.  
  بهانه؟!

بسکتبال  تیم  سجاد مشایخی، ستاره 
ذوب آهن اصفهان، پس از پیروزی مقابل 
الاتحاد اهلی سوریه درباره فشردگی بازی ها 
و تاثیر این  موضوع روی عملکرد تیم های 
ایرانی، توضیح داد: متأسفانه این موضوع در 
بازی اول مقابل بیروت کلاب تاثیر خود را 
نشان داد، چراکه تیم ما با یک ترکیب ناقص 
وارد زمین مسابقه شد و مقابل تیم تا دندان 
مسلح بیروت کلاب قرار گرفت. در چنین 
شرایطی باید با بهترین برنامه و امکانات 

وارد مسابقات شوید که متأسفانه ما چنین 
شرایطی نداریم. او ادامه داد: ما اگر چیزی 
بگوییم به نوعی بهانه آوردن خواهد بود، اما 
واقعیت این است که اصلا دنبال بهانه  جویی 
نیستیم. تیم ما شرایط مناسبی در لبنان 
نداشت و این موضوع تاثیر زیادی روی روند 
تیم گذاشت، مصدومیت ها و نبود فیزیوتراپ 
کنار تیم باعث شد که نفراتی مثل من نتوانیم 
به تیم کمک کنیم که اصلا اتفاق خوبی نبود. 
پوینت گارد تیم ملی بسکتبال ایران تصریح 
کرد: نحوه اعزام کردن تیم، زمان نامناسب 
پرواز، ساعت حضور در لبنان و... همگی به 
برنامه ریزی بستگی داشت که خوب نبود و 
تیم را دچار افت کرد. واقعیت این است که 
ورزشکار نان بدنش را می خورد و برای اینکه 
بهترین عملکرد خود را نشان دهد باید شرایط 
مناسب را برای او فراهم کرد. متأسفانه در 

لبنان این شرایط برای ما فراهم نبود. 
  تغییر صحبت ها؟!

آرمان زنگنه ستاره تیم بسکتبال ذوب آهن 
اصفهان، پس از پیروزی مقابل الاتحاد اهلی 
سوریه گفت: بازی قبلی خودمان مقابل بیرون 
کلاب لبنان را باخته بودیم و نیاز داشتیم این 
بازی را ببریم.  او ادامه داد: حضور در دو لیگ 
سخت است. ما در لیگ ایران و سوپر لیگ 
غرب آسیا حضور داریم که رفت و آمدها، 
مصدومیت ها و... تیم ما را اذیت می کند. 

متأسفانه شرایطی هم بود که نگذاشت تیم 
ما با آمادگی کامل مقابل بیروت کلاب حاضر 
شود.  بازیکن پست چهار و پنج تیم بسکتبال 
ذوب آهن، درباره شرایط سخت این  تیم  
در سفر به لبنان نیز گفت: واقعا تحت فشار 
هستیم. آقای کوهیان خیلی حیا به خرج 
می دهند و چیزی نمی گویند، اما ما بازیکنان 
واقعا تحت فشار بسیار زیادی هستیم. در 
بازی با بیرون کلاب سجاد مصدوم بود و 
ارسلان هم تازه از مصدومیت برگشته بود 
که اصلا در شرایط بازی قرار نداشت. او افزود: 
ما با 10 بازیکن به لبنان رفتیم که دو تن از 
آن ها مصدوم بودند. فیزیوتراپ با تیم نبود 
که بازیکنان را به بازی برساند. زمان و روز 
پرواز ما به قدری بد بود که ساعت 12 شب 
به لبنان رسیدیم، صبح تمرین کردیم و بعد 
از ظهر همان روز هم یک بازی سخت را انجام 
دادیم. او در پایان گفت: ما بازیکنان ذوب آهن 
همیشه تلاش کرده ایم با احترام و از طریق 
سلسله مراتب باشگاه خواسته های خود را 
مطرح کنیم، اما صحبت های ما وقتی سلسله 
مراتب را طی می کند، 1۸0 درجه فرق کرده 

است. در کل شرایط سختی داریم. 
  واکنش باشگاه 

اعزام تیم بسکتبال ذوب آهن اصفهان به 
مسابقات باشگاه های غرب آسیا با حواشی 
همراه بود که مدیرعامل این باشگاه نسبت 

به این حواشی واکنش نشان داد. علیرضا 
احسانی در گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط بد 
تیم بسکتبال ذوب آهن اصفهان برای حضور 
در رقابت های سوپر لیگ باشگاه های غرب 
آسیا، توضیح داد: درباره عدم جذب بازیکنان 
خارجی انتقاداتی به تیم ما وارد شد که ما فکر 
می کردیم به جای انتقاد از ما حمایت شود. با 
عدم جذب بازیکن خارجی اجازه نمی دهیم 
ارز از مملکت خارج شود و به جای اینکه ارز 
را به بازیکن خارجی بدهیم، سعی می کنیم 
برای بازیکنان ایرانی شرایط بهتری را فراهم 
کنیم که فکر می کنم جای حمایت هم دارد. 
او ادامه داد: ما فکر می کردیم تشویق شویم 
که اینطور نشد. اگر انتقادی هست می پذیریم 
ولی ما کمک کردیم ارز کشور خارج نشود. 
ضمن اینکه بحث جذب بازیکن خارجی با 
وجود شرایط سخت مالی، برای ما امکان پذیر 
نیست. ما در باشگاه یک برنامه مشخص برای 
هزینه ها داریم و به همین دلیل امکان جذب 
بازیکنان خارجی وجود ندارد. مدیرعامل 
باشگاه ذوب آهن درباره زمان بد پرواز این 
تیم به مسابقات غرب آسیا نیز گفت: ما وقتی 
قرار بود در مسابقات خارجی شرکت کنیم 
یک کار گروه برای اعزام ها شکل گرفت 
که نماینده ما در این گروه یک نفر است. با 
تصمیمات گرفته شده در کار گروه پرواز تیم 
ساعت ۶ و 4۵ دقیقه از تهران پرید و ساعت ۸ 
و 4۵ دقیقه در بیروت نشست که فکر می کنم 
زمان مناسبی است. متأسفانه تیم شهرداری 
گرگان 12 -  1۳ ساعت در پرواز بود ولی ما 
مشکلی نداشتیم. مدیرعامل باشگاه ذوب آهن 
درباره ناقص اعزام شدن ترکیب این تیم به 
مسابقات نیز گفت: وقتی طبق قوانین فیبا 
اعزام 1۸ نفر مجاز است، ما نتوانستیم بیش از 
آن کسی را با تیم اعزام کنیم. انتخاب نفرات 
اعزامی را بر عهده کادرفنی گذاشته بودیم و 
هر کسی که با تیم اعزام شد را کادرفنی و آقای 
کوهیان انتخاب کردند. ما گفتیم فیزیوتراپ 
اعزام کنید اما گفتند بدنساز می خواهیم، 
بنابراین اگر هم مشکلی هست باید آقای 

کوهیان پاسخگو باشند. 

سرمربی سابق پرسپولیس می گوید این تیم به جای لوکادیا 
باید یک مهاجم دیگر جذب کند. حمید درخشان درباره 
پیروزی پرسپولیس برایر گل گهر در جریان هفته چهاردهم 
لیگ برتر فوتبال ایران، اظهار کرد: پرسپولیس در این بازی 
در همه خطوط عملکرد بسیار خوبی داشت و توانست در 
نهایت هم به برتری برسد. هم دروازه، هم مدافعان، هم خط 
هافبک وهم خط حمله واقعا خوب کار کردند. در این بازی 
گل محمدی سعی کرد با بازی دادن به جوان ترها طراوت را به 
تیمش بدهد که فکر می کنم در این کار بسیار موفق کار کرد. 
بازیکنان جوان با انگیزه بالا وارد زمین شدند و توانستند برتری 
خود را به گل گهر دیکته کنند. البته فراموش نکنید گل گهر هم 

از تیم های خوب لیگ است که بسیار تاکتیکی بازی می کند. 
او در ادامه درباره اینکه پرسپولیس در دیدار برابر گل گهر روی 
دو شوت از راه دور به گل رسید هم گفت: وقتی در چیدمان 
بازیکنان تغییراتی ایجاد می کنید و بازیکنان جوان را به میدان 
می فرستید قاعدتا باید در سبک بازی هم تغییراتی ایجاد کنید. 
پرسپولیس در دیدار برابر گل گهر هم سعی داشت تغییراتی 
ایجاد کند و فکر می کنم در این خوب کار کرد. وقتی تیمی 
راه های نفوذ را می بندد، قاعدتا شوت پشت محوطه جریمه 
می تواند کمک کند یک تیم به گل برسد. در دیدار برابر گل گهر 
هم همین اتفاق رخ داد و پرسپولیس توانست دروازه حریف را 
باز کند. درخشان درباره اینکه با نبود لوکادیا آیا پرسپولیس 

باید مهاجم جذب کند یا همچنان با همین نفرات ادامه بدهد 
هم گفت: قطعا پرسپولیس نیاز به جذب مهاجم دارد. به دیدار 
برابر گل گهر نگاه نکنید که روی دو شوت از راه دور پرسپولیس 
به گل رسید. در حال حاضر پرسپولیس باید فکری به حال خط 
حمله خود کند و یک مهاجم جذب کند تا در این زمینه مشکلی 
نداشته باشد. اینکه در یک بازی دو بازیکن با شوت از راه دور 
دروازه حریف را باز کنند به این معنی نیست که آن تیم دیگر به 
مهاجم نیاز ندارد. وی در ادامه درباره مصدومیت های ادامه دار 
دیاباته هم گفت: دیاباته بازیکن خوبی است ما با بدشانسی 
روبه رو شده و مصدوم است. او قطعا خودش هم دوست دارد 
زودتر برگردد و به پرسپولیس کمک کند اما گاهی یک بازیکن 
دچار مصدومیت می شود و دیگر کاری نمی تواند انجام دهد. 
درحال حاضر هم کادر پزشکی پرسپولیس باید تلاش خود را 

انجام دهند تا دیاباته برگردد و به پرسپولیس کمک کند. 

درخشان: 

پرسپولیس نیاز به مهاجم دارد

   مدارا
هالند مهاجم سیتی در بیرون از محوطه جریمه 
اورتون مدافع این تیم را سرنگون کرد. مدافع تافی ها 
انتظار اخراج شدن مهاجم 22 ساله حریف را داشت 
اما داور در آستانه سال جدید ترجیح داد با هالند 

مدارا کند. 

      برآورده شدن رویا 
 پست اینستاگرامی مسی برای سال جدید میلادی، 
شامل تصاویری از او کنار همسر و فرزندانش است 
و این گونه شروع می شود: سالی که گذشت را هرگز 
نمی توانم فراموش کنم. رویایی که همیشه دنبالش 

بودم سرانجام برآورده شد. 

           آخرین گل 
میتوما بازیکن برایتون در سال 2021 توانسته بود 
اولین گل سال میلادی را بزند و حالا با گلزنی برابر 
آرسنال یکی از واپسین گل های سال 2022 میلادی 
را به ثمر رسانده است البته گل دوم وی آفساید گرفته 
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کوتاه
  تسنیم: مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس معتقد 
است یحیی گل محمدی در دیدار برابر گل گهر مزد بازی دادن 
به جوانان را با کسب سه امتیاز گرفت. سهراب انتظاری درباره 
پیروزی 2 بر صفر پرسپولیس مقابل گل گهر سیرجان اظهار 
داشت: پرسپولیس مقابل تیمی که فوتبال بازی می کند 
راحت تر است. گل گهر آمده بود فوتبال بازی کند و نباید از 
بازی زیبای این تیم هم غافل شویم. آنها اصلًا به فکر دفاع و 
ضد حمله نبودند و مثل پیکان 10 نفره دفاع نمی کردند. تیم 
قلعه نویی یک فوتبال خوب را به نمایش گذاشت. وی ادامه داد: 
پرسپولیس به خوبی در این بازی از موقعیت هایش استفاده 
کرد و فرصت های خوب دیگری هم داشت و دو گل خیلی زیبا 
هم زد. نکته خوبی که در این بازی به چشم آمد بازی دادن 
به بازیکنان جوان بود. بازیکنان جوان دونده، پرُ انرژی و با 
انگیزه هستند و یحیی گل محمدی مزد این کارش را گرفت. 
اسدبیگی گل فوق العاده ای زد و عمری هم گل خوبی زد که 
روی استعداد فردی آنها بود. البته که بیرانوند هم با آن پنالتی 
پرسپولیس را در بازی نگه داشت. مهاجم پیشین پرسپولیس 
در واکنش به این موضوع که گل محمدی پس از جدایی 
لوکادیا تیمش را بدون مهاجم ارنج می کند و به عبدی و 
پاکدل بازی نمی دهد گفت: زیاد از حد به لوکادیا بها دادیم و به 
او توجه کردیم. پرسپولیس خیلی باشگاه بزرگی است و به فرد 
متکی نیست. پرسپولیس بدون مهاجم بازی می کند ولی این 
باشگاه آنقدر بزرگ است که فقط به لوکادیا متکی باشد. این 
بازیکن وقتی به پرسپولیس آمد سرحال نبود. او بی معرفتی و 
تیم را رها کرد و دیگر هم نباید به این موضوع بپردازیم. باشگاه 
باید از طریق حقوقی مساله پیگیری کند. تیم ما بازیکنان 
بزرگی دارد. با رفتن لوکادیا دنیا به آخر نرسیده است. انتظاری 
خاطرنشان کرد: یحیی صلاح می بیند که تیمش را بدون 
مهاجم وارد زمین کند. عبدی و پاکدل باید بیشتر تلاش کنند. 
سرمربی قطعا بهتر از ما از وضعیت بازیکنان باخبر است. عبدی 
و پاکدل بازیکنان خوب و با کیفیتی هستند. پرسپولیس 
شانس اول قهرمانی است و در سه بازی قبل هم بدون لوکادیا 

خوب و سرحال بازی کرد. 

بیــنالمــلل
  ستاره سابق بارسلونا، لیورپول و اتلتیکومادرید ادامه 
دوران بازیگری اش را در سری A  برزیل سپری خواهد کرد. 
لوئیس سوارس که پس از یک فصل همراهی تیم ناسیونال 
اروگوئه از این تیم جدا شده بود، از این پس با پیراهن تیم 
گرمیوی برزیل به میدان خواهد رفت. او با پایان لیگ اروگوئه 
در ماه اکتبر بازیکن آزاد شده بود و می توانست به هر تیمی 
که بخواهد ملحق شود. اکنون او با قراردادی 
دو ساله به گرمیو پیوسته است و طبق اعلام 
باشگاه ستاره سابق بارسلونا و لیورپول از اواسط 
ماه ژانویه در تمرینات این تیم شرکت 
خواهد کرد. دوران بازیگری سوارس ۳۵ 
ساله در اروپا که با حضور او در تیم  هایی 
و  بارسلونا  لیورپول،  آژاکس،  مانند 
اتلتیکومادرید همراه بود، تابستان سال 
گذشته در روخی بلانکو به پایان رسید 
و او برای از دست ندادن فرصت بازی 
در جام جهانی به کشورش برگشت و 
برای اولین تیم دوران بازیگری اش یعنی 
ناسیونال توپ زد و با آن قهرمان لیگ شد. 
سوارس در گرمیو در کنار لوکاس لیوا یکی 
از هم تیمی های سابقش در لیورپول قرار 

خواهد گرفت.

دیدگـــــاه
کی روش به هیچ کسی پاسخگو نبود 

حسنروشن
 کارشناس فوتبال  

 شرایط استقلال بعد از 14 هفته اصلا خوب نیست و 
جابه جایی بازیکنان خیلی زیاد است. هنوز ساپینتو بازیکنان 
اصلی خود را نمی شناسد تا چه بازیکنی را در زمین قرار دهد. 
وقتی یامگا در خطوط جلو بازی می کند، مهدی قائدی هم 
زنده می شود. ساپینتو باید هرچه سریع تر نفرات اصلی تیمش 
را بشناسد چون استقلال با این نفرات خوب و سطح بالا با 
هر سیستمی می تواند بهتر از این بازی کند. تنها پستی که 
جایگزین ندارد سیدحسین حسینی است و در بقیه پست ها 
نمی داند چه نفراتی را استفاده کند. استقلال تا اینجای فصل 
لیگ برتر آنچنان فوتبال خوبی بازی نمی کند و در حد یک تیم 
قهرمان ظاهر نشده است. تیم های شهرستانی فوتبال بهتری 
ارائه می دهند و حتی وقتی مقابل استقلال و پرسپولیس 
قرار می گیرند انگیزه دارند تا بهترین بازی خودشان را انجام 
بدهند.  مشکل کل باشگاه های ایرانی و حتی تیم ملی نداشتن 
مدیر فنی و کمیته فنی است. وقتی تیمی مدیر فنی داشته 
باشد، طبق یک برنامه مدون و پیشرفته حرکت کند بالطبع 
درصد موفقیتش بالاتر می رود. در باشگاه های ایرانی مدیر 
فنی و اعضای کمیته فنی با حکم مدیرعامل مسئولیت قبول 
می کنند، اما باید مدیر فنی و اعضای کمیته فنی قراردادهای 
چند ساله داشته باشند و سرمربی را تعیین می کنند. بعد از 
معرفی سرمربی و اعضای کارد فنی، بازیکنان هم با همفکری 
و مشورت کادر فنی با اعضای کمیته فنی و مدیر فنی انتخاب 
خواهند شد.  اگر نتایج ضعیف باشد، مدیر فنی به مربیان 
کمک می کند تا تیم از بحران خارج شود. کمیته فنی از مربی 
برای تمامی عملکرد تیم جواب می خواهد. خوشحال ترین 
مربی که در ایران مربیگری کرد، کارلوس کی روش بود که 
در مدت ۸ سال به هیچ کس پاسخگو نبود.  به طور حتم مربی 
ایرانی برای تیم ملی در این شرایط خیلی خوب است. بازیکنان 
خوبی داریم. تیم ملی ایران نیاز به کمی دگرگونی دارد و 
سرمربی داخلی می تواند به بهترین شکل این کار را انجام 
دهد. همچنین باید مربیان داخلی در رده های پایه و امید را 
تشویق کنند تا مسیر پشتوانه سازی بازیکنان نوجوان و جوان 
به تیم ملی ادامه داشته باشد. به محض خداحافظی هر کدام از 
بازیکنان پا به سن گذاشته تیم ملی، نفرات با انگیزه و جوانتر 

در ترکیب تیم ملی قرار گیرند. 

 سال 2022 پرُ از لحظات عالی بود

طارمی: بودن اسمم کنار امباپه و هالند انگیزه ای بی نهایت به من می دهد
روزنامه »اُ ژوگو« پرتغال ظرف روزهای گذشته از مخاطبان 
خود درخواست کرد تا بهترین بازیکن شاغل در لیگ برتر این 
کشور در سال 2022 را برگزینند که مهدی طارمی با کسب 
۸0. 2 درصد آرا، بهترین بازیکن سال گذشته لیگ پرتغال لقب 
گرفت. این روزنامه به همین بهانه، گفت وگویی با طارمی انجام 

داده که به شرح زیر است: 
  آیا 2022 بهترین سال فوتبالی تو بود؟

از امتیازی که به من دادید، تشکر می کنم. 2022 سال 
فوق العاده ای برای من بود و حالا می خواهم این سطح را در سال 
202۳ هم حفظ کنم. خوشبختانه سالی سرشار از لحظاتی عالی 
را پشت سر گذاشتم. در جام جهانی بازی کردم و در ورزشگاه 
خانگی بنفیکا که رقیب ماست، همراه با پورتو قهرمان پرتغال 
شدم. لحظات خوبی داشتیم و در هر سه جام قهرمان شدیم که 

برای من همیشه تأثیرگذار خواهد بود. 
  سایر بازیکنان پورتو در این عنوان چه سهمی 

داشتند؟  
می خواهم به همه کسانی که به من رأی دادند، تشکر کنم. 
شک ندارم که این عنوان به خاطر تیم، بازیکنان، کادر فنی و 
کل باشگاه پورتو است. زمانی که پیروز می شوید، جزئیات 

تعیین کننده هستند. ما برای پیروزی هایی که به دست آوردیم 
تا بهترین تیم سال 2022 باشیم، سخت تلاش کردیم. 

  تو در سال گذشته قهرمان سه جام شدی و در 
جام جهانی شرکت کردی. چه کاری برای سال 

2023 باقی مانده؟
سوال سختی بود. می توانم تضمین بدهم که همیشه 

تمام تلاشم را می کنم. با این حال اجازه بدهید ببینیم 
انجام چه کاری در لیگ قهرمانان اروپا ممکن 

است. تیم ما کیفیت بالایی دارد و احساس 
می کنم می توانیم اقدامی مثبت انجام 

بدهیم. کارمان خیلی دشوار است 
و می دانیم که لیگ قهرمانان 
اروپا تورنمنت سختی خواهد 
بود، اما تمام تلاش خود را 

می کنیم و بعد می بینیم که چه 
اتفاقی می افتد. 

  رکوردهای تو در گل و پاس 
گل، تو را در کنار نام هایی مانند امباپه، 

هالند و لواندوفسکی قرار داد. این 

مساله چه احساسی به تو منتقل می کند؟
احساس قدردانی می کنم. عالی است که بدانم من در کنار 
بهترین بازیکنان جهان هستم و این موضوع برای آینده 
انگیزه بی نهایتی به من می دهد؛ نه فقط برای سال 

202۳، بلکه برای سال 2024 و پس از آن. 
  با وجود اختلاف زیاد با بنفیکای صدرنشین، 
آیا رویای دومین قهرمانی پرتغال با پورتو هنوز 

زنده مانده است؟
بدون شک همین طور است. هنوز 20 بازی تا 
پایان فصل باقی مانده است. مهم ترین نکته این 
است که تمام تلاش خود را می کنیم تا همه بازی ها 
را ببریم. منتظر می مانیم تا ببینیم سایر تیم ها 
چه می کنند. ما در هر بازی به کسب پیروزی 

فکر می کنیم. 
  هنوز 2 سال دیگر با پورتو قرارداد 
داری. می خواهی چه کنی و چه جامی ببری؟

همه چیز به خوبی جلو می رود و من می خواهم 
همین شرایط را ادامه بدهم. بگذارید ببینیم چه 

اتفاقی رخ می دهد. 

پرسپولیس در دیداری حساس موفق شد 
تیم گل گهر را شکست دهد. ضیا عربشاهی 
پیشکسوت فوتبال کشورمان در این خصوص 

صحبت کرد. 
فوتبال  تیم  پیروزی  درباره   
پرسپولیس مقابل گل گهر سیرجان چه 

نظری دارید؟
 بازی خوبی بود به خصوص در نیمه دوم، 
زیرا بازیکنان گل گهر خیلی خوب به بازی 
عرض می دادند و در کنار آن خیلی هوشمندانه 
جمع و باز می شدند و این نشان از این دارد که 
قلعه نویی خیلی خوب روی تیمش کار کرده 
و از این بابت به او تبریک می گویم. خوشحالم 
پرسپولیس یک تیم گردن کلفت را شکست 
داد و نقطه عطف این دیدار را می توان به حضور 
محمد عمری، سینا اسدبیگی و علی نعمتی از 
ابتدای بازی دانست و باید این روند تداوم داشته 
باشد. هیچ بازیکنی نباید از بودن در ترکیب 
اصلی خیالش راحت باشد و حاشیه امنیت 
داشته باشد. تمام بازیکنان باید برای قرارگرفتن 
در تیم با همدیگر رقابت کنند. نباید اینطور  
باشد که نوع بازی و ترکیب پرسپولیس برای 
حریفان مشخص باشد و کادرفنی پرسپولیس 
هم باید بیشتر از قبل به جوانان خودش اعتماد 

کند.  
  اعتماد به جوانان ظاهرا جواب داده 

است! 
اعتماد یحیی به جوانانی مانند محمد عمری 
و … منجر شد تا آنها به خوبی پاسخ این اعتماد را 
بدهند و بیشتر از قبل به این خودباوری برسند 
که می توانند مثمرثمرتر باشند. پرسپولیس 
جزو مدعیان بالای جدول است و این ۳ امتیاز 
کمک کرد تا در ادامه مسیر شرایط برای ما 
بهتر دنبال شود. خوشحالم در مصاحبه های 
قبلی خودم بازیکنانی را که نام برده بودم، 
مقابل گل گهر به میدان رفتند و امیدوارم بها 
دادن به جوانان همچنان تداوم و در کنار آن 
روند پیروزی های تیم ادامه دار باشد تا هم 
به قهرمانی نزدیک تر شویم و هم هواداران 

خوشحال شوند.  
  پرسپولیس با عملکرد خوب در این 

دیدار صدرنشین باقی ماند! 
خوشبختانه در زمان های خوبی به گل های 
اول و دوم رسیدیم. از طرف دیگر ذهنیت خوب 
و مثبت و ذهنیت قهرمانی به پرسپولیس 
خیلی کمک کرد تا با اعتماد به نفس با دست 
پر از زمین خارج شوند. بچه ها شخصیت خیلی 
خوبی از خودشان نشان دادند و در هر صورت 

این برُد برایمان خیلی مهم بود. 

 دوشنبه 
1401 .10 .12
09   جمادی الثانی 02/1444   ژانویه       2023


